
P R O T O K Ó Ł  Nr LIII/2018
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 27 czerwca 2018 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.45  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 15
Radni nieobecni -   0

Adn. pkt 1. Otwarcia LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady
Miejskiej  –  Radosław  Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do
podejmowania prawomocnych uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości, po czym
przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony
Uzdrowiskowej Miłomłyn”

4. Rozpatrzenie sprawozdań finansowych za 2017 rok, sprawozdania Burmistrza Miasta
i  Gminy  Miłomłyn  z  wykonania  budżetu  za  2017  rok  oraz  wniosku
o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu.

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017
rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu, 

• podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta
i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2017
rok. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
• zmiany uchwały  w sprawie  podziału  Gminy Miłomłyn na  okręgi  wyborcze

oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym
okręgu, 

• zmiany  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Miłomłyn  na  stałe  obwody
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych, 

• zbycia nieruchomości, 
• zbycia nieruchomości, 
• zniesienia współwłasności nieruchomości, 
• ustalenia  godzin  otwierania  i  zamykania  placówek  handlu  detalicznego

i zakładów gastronomicznych dla ludności na terenie Gminy Miłomłyn, 
• wprowadzenia  odstępstwa  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych
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w miejscach publicznych na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn, 
• ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na

terenie Miasta i Gminy Miłomłyn, 
• ustalenia  zasad  usytuowania  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  miejsc

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 
• określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,

psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych  i  doradców
zawodowych zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Miłomłyn, 

• ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy, 
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata

2018-2031, 
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
8. Wolne wnioski i informacje
9. Zakończenie obrad sesji

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  dołączenie  do  punktu  5  porządku
obrad  „Podjęcie  uchwał”  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność
Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn, jako projektu ostatniego.

Do porządku obrad nie zgłoszono innych wniosków.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad
w pkt 5.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  był
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili
uwag do protokołu. W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o przyjęcie protokołu  bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji
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inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 4. Rozpatrzenie sprawozdań finansowych za 2017 rok, sprawozdania Burmistrza
Miasta  i  Gminy Miłomłyn  z  wykonania  budżetu  za  2017 rok  oraz  wniosku o  udzielenie
Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekt  uchwały
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem
z  wykonania  budżetu.  Poinformował,  że  sprawozdanie  finansowe  za  2017  rok  oraz
sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  2017  rok,  były  przedstawione  radnym  wcześniej
i omówione na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwałę Składu Orzekającego
Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii  o przedłożonym
przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn za 2017 rok.

Uchwała RIO wg załącznika
Nr 4 do protokołu.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski podziękował Radzie za współpracę
w realizacji budżetu w minionym roku. 

Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu radni nie zgłosili uwag.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu.  

Na ustawowy skład Rady liczący 15 radnych, aktualnie obecnych było 15 radnych,
głosowało 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia
sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu została
podjęta. 

Uchwała Nr LIII/272/2018 
wg załącznika Nr 5 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross zaproponował przejście
do  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 
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Przewodniczący  Rady poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej
w  Miłomłynie  wystąpiła  z  wnioskiem  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi
Miasta i Gminy Miłomłyn za rok 2017. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

Wniosek Komisji Rewizyjnej został  przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Olsztynie. RIO po zapoznaniu się z wnioskiem podjęła uchwałę w sprawie pozytywnego
zaopiniowania  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  w  sprawie
udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  za  2017  r.  Następnie
Przewodniczący przedstawił uchwałę RIO. 

Uchwała RIO wg załącznika
Nr 7 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017
rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie uchwały
w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  absolutorium  z  tytułu
wykonania budżetu za 2017 rok. 

Na ustawowy skład Rady liczący 15 radnych, aktualnie obecnych było 15 radnych,
głosowało 15 radnych.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się”
2 radnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017
rok została podjęta.   

Uchwała Nr LIII/273/2018  
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

Adn. pkt 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekty  uchwał
w sprawie:

zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Miłomłyn na okręgi wyborcze oraz ustalenia
ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Miłomłyn  na  okręgi
wyborcze  oraz  ustalenia  ich  granic,  numerów  i  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym
okręgu.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  zmiany uchwały w sprawie
podziału Gminy Miłomłyn na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby
radnych wybieranych w każdym okręgu  została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr LIII/274/2018  
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmiany  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Miłomłyn  na  stałe  obwody głosowania,
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Sołtys Sołectwa Bagieńsko, Pan Rafał Ptaszkiewicz zwrócił się z prośbą, by wyjaśnić
sołtysom, czy  w  uchwałach  dotyczących  zmiany  uchwał  w  sprawie  podziału  Gminy
Miłomłyn  na  okręgi  wyborcze  i  obwody  głosowania  chodzi  o  zmiany  formalne,  czy
poważniejsze.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross poinformował,  że  zmiany
w  okręgach  i  obwodach  są  spowodowane  nadaniem  nazwy  nowej  ulicy  w  Miłomłynie
i uszczegółowieniem bazy adresowej w miejscowości Winiec. Granice okręgów i obwodów
pozostają bez zmian.

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych pytań oraz uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Miłomłyn na stałe obwody
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  zmiany uchwały w sprawie
podziału Gminy Miłomłyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz
siedzib obwodowych komisji wyborczych została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr LIII/275/2018  
wg załącznika Nr 10 do protokołu.
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zbycia nieruchomości

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zbycia nieruchomości została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr LIII/276/2018  
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

zbycia nieruchomości

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zbycia nieruchomości została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr LIII/277/2018  
wg załącznika Nr 12 do protokołu.

zniesienia współwłasności nieruchomości 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie zniesienia współwłasności nieruchomości.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zniesienia  współwłasności
nieruchomości  została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr LIII/278/ 2018 
wg załącznika Nr 13 do protokołu.

ustalenia  godzin  otwierania  i  zamykania  placówek  handlu  detalicznego
i zakładów gastronomicznych dla ludności na terenie Gminy Miłomłyn 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia godzin otwierania i zamykania placówek handlu detalicznego
i zakładów gastronomicznych dla ludności na terenie Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia godzin otwierania
i  zamykania  placówek handlu  detalicznego i  zakładów gastronomicznych dla  ludności  na
terenie Gminy Miłomłyn została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/279/2018  
wg załącznika Nr 14 do protokołu.

wprowadzenia  odstępstwa  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych
w miejscach publicznych na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych
w miejscach publicznych na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wprowadzenia odstępstwa od
zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w  miejscach  publicznych  na  terenie  Miasta
i Gminy Miłomłyn została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/280/2018  
wg załącznika Nr 15 do protokołu.

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie
Miasta i Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
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posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia maksymalnej liczby
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn została
podjęta. 

Uchwała Nr LIII/281/2018  
wg załącznika Nr 16 do protokołu.

   W tym czasie sesję Rady opuścił radny Krzysztof Kijański. 

ustalenia  zasad  usytuowania  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  miejsc  sprzedaży
i podawania napojów alkoholowych

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn miejsc
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania
na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych
została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/282/2018  
wg załącznika Nr 17 do protokołu.

określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,
psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 
zatrudnionych  w  przedszkolach  i  szkołach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest
Gmina Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna  Alina  Król  poinformowała,  że  w  projekcie  uchwały  ustalono  tygodniowy
obowiązkowy wymiar  godzin  zajęć  prowadzonych z  uczniami  dla  nauczycieli  logopedów
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w ilości  22  godzin,  a  dla  pozostałych  nauczycieli  w ilości  18  godzin.  Będzie  głosowała
przeciwko uchwale w takiej formie, ponieważ uważa, że logopedzi powinni mieć tygodniowy
obowiązkowy wymiar  godzin  zajęć  również  w  ilości  18  godzin.  Wystąpiła  z  wnioskiem
o zmniejszenie  tygodniowego obowiązkowego wymiaru  godzin  zajęć  logopedom z  22 na
18 godzin.

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross poddał wniosek radnej A. Król pod
głosowanie.

„Za”  przyjęciem  wniosku  głosowało  3  radnych,  „przeciw”  9,  „wstrzymało  się”
2 radnych.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie
uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Miłomłyn w przedstawionym brzmieniu.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 3, „wstrzymało się” 0.  

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie określenia  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów
pedagogicznych  i  doradców zawodowych  zatrudnionych  w przedszkolach  i  szkołach,  dla
których organem prowadzącym jest Gmina Miłomłyn została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/283/2018  
wg załącznika Nr 18 do protokołu.

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy

Przewodniczący Rady poinformował, że zmieniło się prawo dotyczące wynagrodzeń,
które obniżyło prezydentom, wójtom, burmistrzom górny próg wynagrodzenia zasadniczego.
W związku z tym Rady podejmują uchwały wprowadzające przepisy nadrzędne. Jednocześnie
mają możliwość ustalenia dodatków. Wystąpił z wnioskiem, aby ustalić łączne wynagrodzenie
Burmistrza na podobnym poziomie i jednocześnie wprowadzić przepisy nadrzędne.

Radny  Marek  Grzęda  zgłosił  wniosek  o  odrzucenie  projektu  uchwały  w  całości.
Wniosek uzasadnił tym, że jego zdaniem nowe rozporządzenie łamie ustawę o samorządzie
gminnym. Rada Miejska w Miłomłynie jako samorząd ustaliła wynagrodzenie Burmistrzowi
Miasta i Gminy Miłomłyn i nie widzi merytorycznych podstaw, żeby je zmieniać.

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poparł  radnego  M.  Grzędę.  Dodał,  że  jeżeli  są  jakieś
merytoryczne  zastrzeżenia  do  wynagrodzenia  burmistrza,  to  każdy  radny  może  zgłosić
wniosek o jego obniżenie. Takich wniosków nie ma. Zapytał radcę prawnego urzędu, czy ten
„bubel” prawny jest obligatoryjny. Czy jak rada nie podejmie tej uchwały, to wtedy wojewoda
zmniejszy wynagrodzenie. 
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Radca prawny urzędu,  Pan Zbigniew Drzystek poinformował,  że radni  mają racje.
To działanie władzy nie ma żadnego uzasadnienia i jest wbrew ustawie. Tym ruchem rząd
wywołał  dość  skomplikowane  skutki  prawne.  Wokół  tej  kwestii  powstało  szereg  opinii
prawnych bardzo znanych kancelarii  prawnych.  Ale  jeśli  Rada nie  podejmie  tej  uchwały,
to skutek może być nieoczekiwany. Rozporządzenie obowiązuje i jak na razie nikt go jeszcze
nie  zakwestionował.  W  przypadku  nie  podjęcia  uchwały  wojewoda  może  uznać,
że  dotychczasowa  uchwała  Rady  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrza  jest
sprzeczna z prawem. Dlatego prosi, by się zastanowić, czy odrzucić projekt uchwały i jej
w ogóle nie podejmować. 

Radna Alina Król poinformowała, iż rozumie wypowiedzi radnych, ale uważa, że tę
uchwałę trzeba podjąć ze względu na to,  że skutki  jej  nie  podjęcia  są nieprzewidywalne.
Różnica pomiędzy dotychczasowym łącznym wynagrodzeniem Burmistrza, a proponowanym
jest tak niewielka, że nie ma większego znaczenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross stwierdził, że Rada wie, jak obecne
władze traktują prawo, także trzeba mieć to na uwadze podejmując ostateczną decyzję.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że do tej pory miał
ustalone wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5.000 zł, dodatek funkcyjny 1.700 zł, dodatek
za  wysługę  lat  20  %,  dodatek  specjalny  25  %  wynagrodzenia  zasadniczego  i  dodatku
funkcyjnego. Obecnie jest propozycja ustalenia mu wynagrodzenia zasadniczego w kwocie
4.700 zł, dodatku funkcyjnego 1.900 zł, dodatku za wysługę lat 20 % i dodatku specjalnego
27 %. W przypadku uchwalenia takiego wynagrodzenia łączne wynagrodzenie będzie niższe
o około 50 zł od dotychczasowego. W przypadku nie podjęcia tej uchwały i pozostawienia mu
wynagrodzenia w dotychczasowej wysokości,  istnieje obawa, że wojewoda może dokonać
zarządzeniem obniżenia wynagrodzenia. Od tego można odwołać się do sądu, ale ze względu
na  przewlekłość  procesów sądowych  rozpatrzenie  sprawy może  trwać  długo.  Zgadza  się
z  radnymi  M.  Grzędą  i  G.  Żmijewskim,  ale  jest  za  tym,  żeby  przegłosować  propozycję
ustalenia wynagrodzenia w brzmieniu przedstawionym w projekcie uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  stwierdził,  że  z  tym  samym
problemem spotykają się rady innych, większych miast, m.in. Warszawy. Decydują się one na
przyjęcie analogicznych uchwał, by uniknąć późniejszych komplikacji i problemów. 

Radca  prawny  urzędu,  Pan  Zbigniew  Drzystek  poinformował,  że  Burmistrz
przedstawił swoje stanowisko, ono jest racjonalne i rozsądne. 

Radny  Wiesław  Lisek  -  każdy  z  nas  wie,  gdzie  tkwi  geneza  tej  ustawy  i  kto  ją
wymyślił. Obniżanie standardów prawnych jest widoczne. Nie ma co dyskutować i zgadza się
z radnymi, ale Rada powinna przegłosować uchwałę, chociażby na złość tego co się wyrabia.

Radna Zdzisława Milkowska poparła wypowiedź radnej Aliny Król. Również uważa,
że  nie  ma  co  robić  zamieszania  o  parę  złotych.  Rada  nie  powinna  się  zastanawiać  nad
prawomocnością rozporządzenia w sprawie wynagrodzeń, tylko zająć się sprawami Gminy
Miłomłyn,  m.in.  tym, czy radni głosują zgodnie z interesem mieszkańców, dla ich dobra.
W tym przypadku  radni  chcą  ująć  się  honorem,  a  kilka  miesięcy  temu niektórzy  z  nich
bezrefleksyjnie zagłosowali za sprzedażą udziałów gminy w Spółce „Petro-Młyn”. Ostatnio
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wyremontowano  drogę  do  ośrodka  zdrowia  w  Miłomłynie  i  parking  przed  ośrodkiem.
Wielu  mieszkańców  nie  popiera  remontu  parkingu  ze  środków  gminnych.  Wracając  do
sprawy wynagrodzenia Burmistrza uważa, że skoro obniżka jest minimalna, to nie ma sensu,
by Rada stawiała się ponad wszystko i była przeciwna podjęciu tej uchwały. 

W tym momencie Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia dyskusji.

Następnie  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Marka  Grzędy  o  odrzucenie
projektu uchwały.

„Za”  przyjęciem  wniosku  głosowało  2  radnych,  „przeciw”  11,  „wstrzymał  się”
1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek radnego M. Grzędy został odrzucony. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie  uchwały
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 2 radnych, „wstrzymało
się” 2 radnych.

Uchwała Nr LIII/284/2018  
wg załącznika Nr 19 do protokołu.

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia
Burmistrza Miasta i Gminy została podjęta.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2018-2031 
oraz
zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekty  uchwał  były  omawiane  na
posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje  pozytywnie  je  zaopiniowały.  Następnie
zwrócił się z prośbą do Zastępcy Skarbnika Miasta i Gminy o ich omówienie.   

Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy,  Pani  Małgorzata  Nowikiewicz  omówiła
proponowane  zmiany  do  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej na  lata  2018-2031 oraz
proponowane zmiany w budżecie Miasta i Gminy zgodnie z uzasadnieniami do projektów
uchwał.

Radna  Zdzisława  Milkowska  ponownie  powróciła  do  sprawy  remontu  drogi
i parkingu przed ośrodkiem zdrowia w Miłomłynie.  Stwierdziła, iż Burmistrz informował,
że została zmodernizowana nawierzchnia drogi do ośrodka zdrowia ze środków uzyskanych
w ramach  realizacji  projektu.  Natomiast  nie  informował,  że  parking  przy  ośrodku  został
wyremontowany  ze  środków  gminy.  Zastanawia  się,  czy  ta  inwestycja  była  konieczna.
Mieszkańcy  zgłaszają,  że  obejście  ośrodka  jest  porośnięte  wysoką  trawą,  która  nawet
przerasta  ażurowe  schody.  Zapytała,  kto  ma  dbać  o  obejście  ośrodka?  Czy  trawę  wokół
ośrodka ma kosić urząd gminy? 
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Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że początkowo cała
inwestycja  miała  być  dofinansowana ze  środków unijnych.  Projekt  techniczny objął  więc
modernizację drogi i parkingu. Ostatecznie udało się pozyskać środki zewnętrzne tylko na
remont drogi. Wykorzystując istniejący projekt techniczny zdecydowano się na jednoczesny
remont parkingu.  

Radny Marek Grzęda uważa, że pozyskanie środków w kwocie 100 tys. zł z LGD na
to zadanie, to ogromny sukces gminy, ponieważ łącznie do podziału było ok. 400 tys. zł.
Abstrahując  od  tego,  jakie  są  opinie  na  temat  funkcjonowania  ośrodka  zdrowia  uważa,
że remont drogi do ośrodka i parkingu przed tym budynkiem był potrzebny.  

Do projektów uchwał nie zgłoszono innych pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały
w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata
2018-2031.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2018-2031 została podjęta.

Uchwała Nr LIII/285/2018 
wg załącznika Nr 20 do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  wystąpił  z  wnioskiem  o  podjęcie  uchwały
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta
i Gminy Miłomłyn na 2018 rok została podjęta.

Uchwała Nr LIII/286/2018  
wg załącznika Nr 21 do protokołu.

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  skargę  złożyli  mieszkańcy  Skarpy  gm.
Miłomłyn. Skarga dotyczy całkowitego braku dostawy wody w instalacji zaopatrującej wieś
Skarpa.  Skargą  zajęła  się  Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej.  Następnie  udzielił  głosu
radnemu  Markowi  Grzędzie  –  przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  z  prośbą
o przedstawienie zasadności skargi.

Radny  Marek  Grzęda  –  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  poinformował,
że  przedmiotowa  skarga  nie  dotyczy  bezpośrednio  działań  Burmistrza  Miasta  i  Gminy.
Poinformował, że na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2018 r. Komisja zapoznała się z treścią
skargi                                                                                                            zam. w Skarpie, gm.
Miłomłyn,  złożonej  w  dniu  15  czerwca  br. Skarga  na  działalność  burmistrza  dotyczy
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notorycznego, całkowitego braku dostawy wody w instalacji zaopatrującej wieś Skarpa, co
zdaniem skarżących  jest  poważnym zaniedbaniem Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn
w wypełnianiu podstawowych obowiązków i zadań własnych Gminy. 

Komisja  sprawdziła  okoliczności  opisane  w  skardze.  Na  podstawie  informacji
zgłaszanych  ustnie  przez  mieszkańców  Majdan  Wielkich,  Skarpy  i  Liksajn  stwierdzono,
że występujące awarie urządzeń wodociągowych powodują przerwy w dostawie wody, bądź
dostarczanie  jej  w  niewystarczającej  ilości  i  zbyt  niskim  ciśnieniu.  Komisja  stwierdziła,
że skarga jest zasadna, ponieważ zgodnie z art. 7 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym nie
w pełni są zaspokojone potrzeby wspólnoty dotyczące zaopatrzenia w wodę.

Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek zwrócił uwagę, że kilka lat temu gmina
powołała  spółkę  prawa  handlowego,  której  zadaniem statutowym określonym w uchwale
Rady  powołującej  jest  wykonywanie  zadań  własnych  gminy,  m.  in.  w  zakresie  spraw
związanych z dostarczaniem wody i odprowadzaniem ścieków. 

Radny Marek Grzęda stwierdził, że pan radca prawny ma rację. Natomiast zgodnie
z ustawą o samorządzie gminnym, gmina ma zapewnić mieszkańcom dostawę wody, a komu
zleci to zadanie, to jest sprawa gminy. Uważa, że jeżeli spółka nie wywiązuje się ze swoich
obowiązków, to trzeba zrobić jakiś ruch.

Radna  Alina  Król  poinformowała,  że  również  uważa,  iż  skarga  powinna  być
skierowana na prezesa spółki, a nie na Burmistrza. Jest przeciwko podjęciu tej uchwały.

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  zwrócił  uwagę,  że  burmistrz  też  powinien  dbać,  by
spółka wywiązywała się ze swoich obowiązków. Jeżeli się nie wywiązuje, to jest coś nie tak. 

Radny Grzegorz Żmijewski zapytał,  czy prezes Spółki,  Pan Cezary Pec ma zamiar
zgłosić się na którąś z sesji Rady, bo radni mają do niego więcej pytań. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował,  że  prezes  spółki
będzie zaproszony na następną sesję i będzie można zadawać mu pytania.

Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek powtórzył, że gmina powołała odrębny
podmiot, którego  zadaniem statutowym jest  wykonywanie  zadań  własnych  gminy,  m.  in.
w zakresie spraw związanych z dostarczaniem wody.  Wszelkie uprawnienia właścicielskie
wobec spółki wykonuje gmina Miłomłyn w osobie burmistrza gminy.  

Radny  Franciszek  Brzozowski  poinformował,  że  problemy  z  wodą  wynikają
z konkretnych decyzji  organu wykonawczego,  o czym była mowa i  na to należy zwrócić
uwagę.  Organ  wykonawczy  wydawał  decyzje  dotyczące  podłączeń  do wodociągu  gminy,
które spowodowały zmniejszenie ciśnienia. To jest jedna z kwestii i organ wykonawczy mógł
inaczej  wydawać  te  decyzje.  Spółka  gminna  jest  oddzielnym  podmiotem  prawnym,
odpowiedzialnym  za  wykonywanie  swoich  zadań.  Nad  zarządem  spółki  jest  organ
wykonawczy,  czyli  gmina,  która  posiada  udziały.  Jeżeli  prezes  spółki  informuje
o  ewentualnych  problemach  z  urządzeniami  wodociągowymi,  to  organ  wykonawczy
odpowiada za podjęcie odpowiednich działań, aby zmniejszyć występujące problemy. Uważa,
że tym problemem powinna zająć się raczej gmina, niż spółka, która nie ma takich środków
w budżecie, żeby odpowiadać za odpowiednie ciśnienie, czy ilość pomp. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross stwierdził, że decyzje o przyłączeniu
do wodociągu wydaje spółka, a nie burmistrz. 

Radny Grzegorz Walaszczyk zapytał, czy osoby, które złożyły skargę na burmistrza
zgłaszały  wcześniej  spółce  problemy  dotyczące  przerw  w  dostawie  wody  z  wodociągu
w Skarpie. 

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  poinformowała,  że  mieszkańcy
telefonicznie nagminnie zgłaszają problemy z dostawą wody  z wodociągów zasilanych ze
stacji ujęcia wody w Majdanach Wielkich.

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross poinformował, że z pisma Prezesa
Spółki, w którym odnosi się do skargi wynika, iż spółka nie otrzymała żadnego zgłoszenia
dotyczącego problemów dostaw wody.

Radna Joanna Karabinowska zapytała, dlaczego na sesję Rady nie został zaproszony
prezes spółki, skoro jest problem dotyczący przerw w dostawie wody z wodociągu w Skarpie.
Uważa,  że  skoro  spółka  nie  wykonuje  należycie  swoich  zadań,  to  prezes  powinien  być
poproszony na sesję, bądź komisje, żeby przedstawić problem. 

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poinformował,  że  prezes  spółki  był  z  burmistrzem
w Liksajnach na spotkaniu z mieszkańcami i zapewnił, iż wszystko będzie funkcjonowało jak
należy, a tak nie jest.  

Sołtys  Sołectwa  Bynowo,  Pan  Waldemar  Czarzasty  zwrócił  uwagę,  że  z  chwilą
wybudowania  wodociągu  w  Bynowie  gmina  nakazała  rolnikom,  by  podłączyli  się  do
wodociągu, bo  zainwestowała  w  jego  budowę  duże  pieniądze.  Obecnie  są  problemy
z dostawą wystarczającej ilości  wody o właściwym ciśnieniu do gospodarstw domowych.
Przekłada się to m.in. na brak odpowiednich warunków do utrzymania w czystości urządzeń
do dojenia krów i zmniejszenie ilości mleka. Problem braku odpowiedniego ciśnienia wody
na kolonii Bynowa zgłaszał do prezesa spółki tydzień temu. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  z  uwagi  na
problemy z brakiem wody z wodociągu w miejscowościach zaopatrywanych ze stacji ujęcia
wody w Majdanach Wielkich dokonano połączenia wodociągu Bynowa i Majdan Wielkich.
Problemy występują najczęściej  w soboty  i  w niedziele.  Przyczyną tych  problemów było
m.in. wydanie dużej liczby pozwoleń na budowę przyłączy. W celu poprawy dostawy wody
do miejscowości zasilanych ze stacji ujęcia wody w Majdanach Wielkich rozważa możliwość
połączenia wodociągów Majdany Wielkie i Miłomłyna. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  przedmiotowa  skarga  została
błędnie skierowana przez Sekretarza Miasta i Gminy do Rady. Uważa, że ta skarga powinna
być przekazana burmistrzowi w celu podjęcia stosownych działań w spółce. W przypadku
nieskutecznych  działań  burmistrza  w  celu  rozwiązania  tego  problemu,  mieszkańcy  mogą
złożyć skargę na burmistrza do Rady. 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross poddał pod
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głosowanie wniosek o odrzucenie projektu uchwały.

„Za” odrzuceniem projektu uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało
się” 0. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross stwierdził, że projekt uchwały został
odrzucony. Następnie przekazał skargę na ręce Burmistrza.

Adn. pkt 6. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  stwierdziła,  że  mija  pół  roku  od
powołania instytucji „Wody Polskie” odpowiedzialnej za sprawę melioracji rowów. Zapytała,
czy  można  coś  zrobić  w  sprawie  poprawy  bardzo  złego  stanu  urządzeń  melioracyjnych
w Liksajnach. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  w  sprawie
melioracji miejscowości Liksajny należy zgłosić się do pracownika tut. urzędu, Pana Pawła
Śnieżawskiego, który wystosuje pismo do „Polskich Wód”. 

Radny  Grzegorz  Żmijewski  zwrócił  się  z  prośbą,  by  pracownik  tut.  urzędu,  Pan
P.  Śnieżawski  przyjechał  do Liksajn  i  zobaczył,  jak  wygląda  stan rowów melioracyjnych
w terenie.

Adn. pkt 7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów

Odpowiedzi  na  pytania  Burmistrz  udzielił  w  punkcie  6.   Interpelacje
i zapytania radnych oraz sołtysów.  

W tym czasie na sesję Rady powrócił radny Krzysztof Kijański.

Adn. pkt 8. Wolne wnioski i informacje

Radny  Kazimierz  Czarnecki  zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza  o  wpłynięcie  na
władze  powiatu,  by  wcześniej  zakończyły  remont  wiaduktu  na  drodze  do  Samborowa.
Minął już rok od jego zamknięcia. Poinformował, że Nadleśniczy Nadleśnictwa Iława chce
zamknąć  drogę  przejazdową  do  miejscowości  Kaletki,  co  uniemożliwi  przejazd  przez
miejscowość Stanowo do Samborowa. Do Samborowa można będzie dojechać jedynie przez
Ostródę. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  droga  do
Samborowa  i  znajdujący  się  na  niej  wiadukt  znajduje  się  na  terenie  powiatu  iławskiego
i Nadleśnictwa Iława. Nie ma wpływu na termin odbudowy tego wiaduktu. Otrzymał pismo
od Nadleśniczego Nadleśnictwa Iława informujące o tym, że droga do Kaletek nie zostanie
zamknięta  pod  warunkiem,  że  samorządy  Miłomłyna,  Ostródy  i  Iławy  zgodzą  się
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partycypować w kosztach jej naprawy. 

Adn. pkt 9. Zakończenie obrad sesji

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  LIII  sesji  Rady  Miejskiej  Przewodniczący
dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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